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P R O T O K O L L  F Ö R T  V I D  S A M M A N T R Ä D E  

M E D  N O R R M A L M S  H A N D I K A P P R Å D   
 

 

Tid: måndag den 22 september 2010 kl.15.00 -16.30  

Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning, Tulegatan 13,  

sammanträdeslokal Tule. 

  

Justeras 2010………… 

 

 

Louise Lindström 

 

Justeras 2010………… 

 

 

Teresa Melin    

  

 

Närvarande: 

 

Norrmalms handikappråd 

Louise Lindström, ordförande  DHR 

Teresa Melin   Astma & Allergiföreningen 

Eva Serneblad   R    

Jan Delvert   RTP 

 

Mikael Josephson  sekreterare 
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Förhindrade att närvara 

Ulla Elfving Ekström  IFS 

Monicka Zachari   SRF 

Malin Tjernell Prioset  RBU 
 

Tjänstemän 

Ulrika Klemets avdelningschef 

 

 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och ordförande hälsade alla välkomna.  

 

2. Val av protokolljusterare  

Teresa Melin valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

 

3. Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Den 1 juli gick listan på 

den under våren företagna tillgänglighetsinventeringen av Tulegatan 13 till 

fastighetsägaren. För närvarande råder inköpsstopp i förvaltningen.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

5. Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 25 november 

Ulrika Klemets föredrog.  

 

Punkt 3 – Dansbana i Vasaparken (medborgarförslag)  

Rådet utgår ifrån att tillgänglighetsaspekterna beaktats. 

  

Ny sammanträdeslokal för stadsdelsnämnden blir Brygghuset 

Norrtullsgatan 12.  

Rådet önskar få bekräftat att tillgänglighetsaspekterna beaktats.  
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Rådet vill påpeka att nämnden snabbare borde ha uppmärksammat och 

åtgärdat den dåliga tillgängligheten i sammanträdeslokalen vid Lilla Adolf. 

Exempelvis saknades där hörselslinga.  

 

6. Budget 2011 - inför rådets decembersammanträde då 

verksamhetsplan 2011 ska presenteras  

 

Ulrika Klemetz presenterade budget 2011. 

 

Inriktningsmålen från 2010 ligger fast även 2011.  

Nettoeffekt (påslaget) 2011 för Norrmalm vad gäller stöd och service till 

personer med funktionsnedsättning är 26,2 mnkr.  

 

Rådet påpekar ett klart ökande behov av omsorg för dementa och önskar 

att nämnden beaktar detta.  

 

 

7.  Bevakningslistan 

Tillgängligheten på Tulegatan 13 – Åtgärder utifrån upprättad åtgärdslista 

bör ingå i verksamhetsplan 2011. Bevakas vid rådets marssammanträde.  

 

Rådet planerar en skrivelse till nästa sammanträde med äskande om utökad 

budget för 2011, för att ha möjlighet att hålla en ny 

tillgänglighetskonferens liknande de båda som varit 2009 och 2010 samt 

ett möte med berörda intresseorganisationer om behovet av anhörigstöd.  

 

Bevakningslistan ska numreras enligt följanden B1, B2 o.s.v. 

 

 

8. Anmälan av inkomna handlingar  

- 

 

9.  Övriga frågor 
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Heminstruktör (syn och hörsel) saknas i vårdguiden. Louise gör en 

skrivelse om detta till nästa gång, med adress Landstinget.  

Rådet önskar att heminstruktör deltar vi något av de kommande 

sammanträdena för att berätta om sitt arbete.  

  

Förslag på mötestider våren 2011: Fem sammanträden måndagarna 

den 14/2, 14/3, 18/4, 16/5 och 20/6, samma mötestider som i år. 

 

I Östermalmsnytt har man regelbundna rapporter från Östermalms 

handikappråd. Kan vi ha något motsvarande på Norrmalm? Förslag att 

bjuda in Elisabeth Sandell till rådet för att ta del av hennes synpunkter.  

 

10. Mötets avslutande – nästa sammanträde måndag den 13 december. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Mikael Josephson 

sekreterare i rådet 


